
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 29/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 735/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης της συνολικής προθεσμίας 
περαίωσης του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου 
Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας». 

 
Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 3-12-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Θ.Τέτος, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 25) Ν. 
Τσιαμήτρος, 26)Ζ.Πατσίκας, 27) Α. Καγκελίδης, 28)Γ.Γουλτίδης, 
29)Η.Τσιφλίδης, 30)Σ.Ελευθεριάδου, 31)Ν.Μπέκης, 
32)Π.Παπαδίνα, 33)Α.Αποστολόπουλος, 34)Α.Μαρκούλης, 
35)Γ.Μελιόπουλος. 

Α.Σιακαβάρας, Ι.Χειμώνας,  
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης, Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Χ.Κεχαΐδης, Γ.Λιλιόπουλος, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, 
Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 726/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 728/2015 απόφασης προσήλθε η κ. Χ.Γαϊτάνου και αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 729/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 730/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 731/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μπέκης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2015 απόφασης προσήλθε η κ. Σ.Ελευθεριάδου και αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 738/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μπέκης και προσήλθε ο 
κ.Λ.Ακριβόπουλος 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 742/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 2-12-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 61/2012 μελέτη της Τ.Υ.Δ.Β., της 273/4.6.2013 
απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και ανάθεση της 
κατασκευής στην παραπάνω Εταιρεία και της από 09/09/2013 σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου 
και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 09.09.2013, χρόνο 
κατασκευής 730 ημέρες. Ο ανάδοχος του έργου αρχικώς υπέβαλε στις 19/08/2015 αίτηση για την 
1η έγκριση παράτασης του χρόνου εκτέλεσης του έργου. Οι λόγοι τους οποίους επικαλέστηκε 
ήταν ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην πορεία των εργασιών λόγω έλλειψης χρηματοδότησης και 
δυσκολίες στην εισαγωγή απαραίτητων υλικών από την επιβολή κεφαλαιακών ελέγχων. Το 
Δημοτικό Συμβούλιο Βεροίας με την 539/2015 απόφαση του (ΑΔΑ :7ΠΦΛΩ9Ο-ΧΟΦ) ενέκρινε 
τη χορήγηση γενικής παράτασης ’με αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό 
διάστημα 90  ημερών, δηλαδή ημερομηνία περαίωσης στις 09/12/2015.  

Στη συνέχεια ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 12/11/2015 αίτηση για την 2η έγκριση 
παράτασης του χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης 
(09/12/2015) έως (31/12/2015), δηλαδή για χρονικό διάστημα 22 ημερών. Οι λόγοι τους οποίους 
επικαλείται είναι ότι για την περαίωση του έργου απαιτούνται δοκιμές των Η/Μ εργασιών και 
ρύθμιση του αυτοματισμού ελέγχου του συστήματος θέρμανσης κλιματισμού εξαερισμού. Λόγω 
μη σύνδεσης του κτιρίου με τους Οργανισμούς Κοινής ωφέλειας  (ΔΕΗ & ΟΤΕ ) δεν μπορούν να 
υλοποιηθούν οι απαραίτητες δοκιμές. Η μη σύνδεση του κτιρίου με τα δίκτυα κοινής ωφέλειας 
οφείλεται αποκλειστικά σε καθυστέρηση των οργανισμών κοινής ωφέλειας.  

Λόγω του ότι πρόκειται για έργο συγχρηματοδοτούμενο από πόρους της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης ζητήθηκε και διατυπώθηκε  σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Διαχειριστικής Αρχής 
Κεντρικής Μακεδονίας για τη χορηγούμενη παράταση ,σύμφωνα με το με αριθμό πρωτ. 9505/26-
11-2015 συνημμένο έγγραφο της. 

Η Υπηρεσία θεωρεί ότι οι απαιτούμενες ημέρες ανέρχονται σε είκοσι δύο (22) ημέρες 
προκειμένου να ολοκληρωθεί το έργο. Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το αρθρο 48 του 
Ν.3669/2008 παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο τη χορήγηση γενικής παράτασης ’με 
αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 22  ημερών, δηλαδή ημερομηνία 
περαίωσης στις 31/12/2015  

Παρακαλούμε για τις  δικές σας ενέργειες. 
 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Είναι η δεύτερη παράταση; 
Λαζαρίδης: Ναι 
Μπέκης: Προβλέπετε ότι θα είναι η τελευταία;  
Πατσίκας: Οι κεφαλαιακοί έλεγχοι που φαίνεται ότι δημιούργησαν το πρόβλημα, έγιναν το 

καλοκαίρι. Αν δεν είχαμε αυτούς τους ελέγχους που είχαν διάρκεια περίπου 1 μήνα κι ήταν 
κλειστές οι τράπεζες, περιμέναμε ότι τον Σεπτέμβριο το σχολείο θα λειτουργούσε. 

Πως φτάσαμε, μετά από αυτή την ανωτέρα βία, στα Χριστούγεννα και πάλι είμαστε στην 
κατάσταση παρατάσεων, ενστάσεων και ΑΠΕ; Θα έπρεπε να έχει ολοκληρωθεί το έργο κι εδώ 
φαίνεται ότι είναι πολύ πιθανό να το ξαναβρούμε μπροστά μας. Γιατί πήγε τόσο πίσω το έργο; 

Λαζαρίδης: Είναι η τελευταία παράταση κ.Μπέκη, εξάλλου το έργο πλέον έχει να κάνει με 
τις συνδέσεις και τα δίκτυα της ΔΕΗ, γίνονται δοκιμές. 

Η αναστάτωση που δημιουργήθηκε με τους κεφαλαιακούς ελέγχους, αν ανατρέξουμε 5 
μήνες πίσω, όλα αυτά δεν περιορίζονται στο διάστημα του ενός μήνα. 

Παρ’ όλα αυτά και μετά από αυτούς τους 2 μήνες, το έργο ήταν έτοιμο κατά 90% και η 
περάτωσή του έχει να κάνει με αστάθμητους παράγοντες, όπως η σύνδεση με το δίκτυο της ΔΕΗ. 
Φανταστείτε ότι περιμέναμε επί μήνες την ΔΕΗ για να φέρει τους μετασχηματιστές και να τους 
εγκαταστήσει στον υποσταθμό που υπάρχει στο υπόγειο του κτιρίου. 



Από εκεί και μετά κάποιες φυτεύσεις στον περιβάλλοντα χώρο είναι αμελητέες. 
ΑΠΕ όμως θα μπορούσε να γίνει ακόμη και αν λειτουργούσε κανονικά το σχολείο. Αυτό 

είναι ένα τελείως διαφορετικό πράγμα. 
Επαναλαμβάνω πάντως ότι οι κεφαλαιακοί έλεγχοι μας έχουν αγγίξει όλους κι η 

αναστάτωση που δημιούργησαν δεν αποτιμάται σε χρονικό διάστημα μόνο ενός μήνα. Το κακό 
που συνέβη ήταν πολύ μεγαλύτερο χρονικά, ποιοτικά και ποσοτικά. 

Μπέκης: Είναι δυνατόν να υπάρχει μια δέσμευση ή πρόβλεψη ότι θα τελειώσει φέτος αυτό 
το σχολείο; Διότι όπως πάει η κατάσταση, νομίζω ότι υπάρχει πρόβλημα ακόμη και για τον 
επόμενο Ιούνιο. 

Λαζαρίδης: Κε Μπέκη αν θέλετε αύριο το πρωί μπορούμε να πάμε μαζί και να δείτε ότι το 
έργο έχει τελειώσει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Α.Αποστολόπουλος, 

Ζ.Πατσίκας. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 2-12-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 273/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής.  
3.- Την από 9-9-2013 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
4.- Την υπ’ αριθ. 539/2015 απόφαση του Δ.Σ. 
5.- Το με αρ. πρωτ. 9505/26-11-2015 έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης Ε.Π. 
Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας 
6.- Την από 12/11/2015 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 48 του 
Ν.3669/2008 και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει την χορήγηση παράτασης της συνολικής προθεσμίας περαίωσης, με 

αναθεώρηση, του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας» κατά είκοσι δύο (22) ημέρες, δηλαδή έως τις 31/12/2015.  
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  735 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Κεχαΐδης  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-12-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Μαρκούλης 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  
  
  
  

 
 
  

 


